
IVA IVŠIĆ:  

- Lijep pozdrav svima.  

Ja bih postavila jedno pitanje vezano za mjesnu samoupravu.  

Dakle krajem rujna Gradski ured za mjesnu samoupravu, civilnu zaštitu i sigurnost je 

poslao u javno savjetovanje Prijedlog nove odluke o financiranju mjesne samouprave. Čini se 

da je nekako glavni fokus da u toj, Prijedlogu te nove odluke da ona bude zapravo 

transparentnija i preciznije i jasnije definira kriterije raspodjele sredstava u mjesnoj samoupravi. 

Međutim ta odluka ima i neke inovacije kojima se čini mi se htjelo udahnuti nekako i novi život 

u mjesnu samoupravu odnosno u gradske četvrti ali posebno mjesne odbore.  

Pa evo pa bih zamolila da možda nešto više kažete o toj odluci, koja je bila namjera, 

zapravo što stoji iza toga. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će dat, budući da se radi o drugačijem financiranju mjesne samouprave, 

pročelnik Pavuna.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Pročelnik Pavuna izvolite.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Dobar dan, dobro jutro! Dobro jutro, sad već polako dolazimo u podne.  

Svima lijep pozdrav, predsjedniče, gradonačelniče, zamjenici, kolege, zastupnici.  

Hvala vam na ovom pitanju, iznimno me veseli što smo uspjeli u relativno kratkom roku 

ovu odluku staviti zapravo u savjetovanje i pripremit njenu izmjenu. Naime to je jedna od 

odluka otkad sam ja došao u ured prije evo sad godinu dana jučer, prekjučer, odmah se vrlo 

brzo pokazala kao iznimno problematična iz nekoliko razloga. Jedan je što je jako teško čitljiva 

pa vas sve pozivam da kad će ona doć na Skupštinu, nadam se iduću Skupštinu da detaljno 

pročitate i prošlu a i ovu novu i vidite koliko smo je zapravo uspjeli popraviti i napisati 

smislenije, napisati da bude razumljivija svakom građaninu i u krajnjoj liniji nama puno lakša 

za provođenje financija.  

Ono što smo napravili osim tog nekog nemotehničkog dorađivanja koje nije tako 

nevažno je dakle da smo izdvojili održavanje grada iz onih projektnih sredstava koje je mjesna 

samouprava do sada koristila. Naime do sada je, do sada je prema postojećoj Odluci se najprije 

rasporedilo sredstva mjesnoj samoupravi tobože za njihovo projektno financiranje planova itd. 

al' onda su se od tamo ta sredstva uzimala za održavanje grada. Sad najprije ta sredstva idu za 

održavanje grada a uveli smo zaštitne mehanizme da i dalje se ne može smanjiti, ovo već blinka. 

Joj, hoćete mi molim vas dat priliku da još dodatno pojasnim jer ne vidim vrijeme gore.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- 15 sekundi.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Uglavnom…  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Da. Dakle, dakle izdvojili smo to. Znači sad sredstva koja će mjesna samouprava dobiti 

za svoje projekte više nekakvih narušavanja, podizanja cijena u Zagrebačkom holdingu ili 

pojačano održavanje grada  



 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Evo ga, sad ćete dobiti zahtjev za dodatnim pojašnjenjem. Izvolite zastupnice Ivšić.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

IVA IVŠIĆ:  

- Hvala.  

Pa evo ja bih zamolila da s obzirom da niste stigli do kraja a mislim da ima jako zapravo 

važnih inovacija u odluci da svakako nam kažete do kraja sve  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

što ste mislili. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gospodin Pavuna, izvolite pročelniče.  

 

ANDRO PAVUNA:  

- Hvala vam puno. Evo ispričavam se ovako što sa krenuo.  

Dakle više podizanje cijena ili  

……(Prekid snimke)……  

rada neće nagrizati proračune gradskih četvrti i mjesnih odbora kao što je do sad bio 

slučaj. Dakle sredstva koja dobiju će biti sredstva njihova bez obzira što se događa dalje s 

održavanjem grada.  

I ono najvažnije što je ta inovacija koju ste prepoznali u Prijedlogu koji je upućen na 

savjetovanje je da po prvi puta u ovih osam i nešto godina otkad je u Statut uvedena ta 

mogućnost da vijeća gradskih četvrti i mjesnih odbora donose tzv., morat ću si pomoć, planove, 

mi ih zovemo Planovi potreba al' to su planovi potreba koji se mogu aktivirati za aktivnosti u:  

kulturno-zabavnom životu, sportsko-rekreativnom, aktivnostima tehničke kulture, promicanja 

zdravlja i prevencije bolesti, akcijama očuvanja okoliša, briga za djecu i mlade, održivi razvoj, 

skrb o osobama treće dobi itd. itd. Napokon će i mjesni odbori i vijeća gradske četvrti dobit 

konkretna sredstva koja će moć koristiti za ove aktivnosti i time postati ona prava središta 

nekakve društvene aktivnosti a ne samo asfalteri i  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i graditelji. Hvala vam.  

 


